
 
 
 
 

 
Urdax, 12 de febrero de 2015 
 
Asuntos tratados en el Pleno del Ayuntamiento de 
Urdax del 30 de enero de 2015, cuya acta será 
aprobada en el próximo Pleno. Asisten Santiago 
Villares, Juan Ignacio Arzoz, Juan José Suhas e 
Itziar Galarregui.  
 
Aprobación definitiva del expediente de creación 
de la sociedad municipal para la 
comercialización de energía eléctrica, 
Comercializadora Urdazubi S.L. 
Después de recibir del Gobierno de Navarra el 
informe pertinente que se asegura que no hay 
duplicidades, se presenta el expediente de creación 
de la sociedad municipal que comercializará la 
energía eléctrica. Con cuatro votos a favor, se 
aprueba el expediente con el que se inicia el 
proceso de creación de esta sociedad, con una 
dotación de capital social de 3.100 euros. Se 
nombra también a tres concejales como miembros 
del consejo de la nueva sociedad: Santiago Villares, 
Juan José Suhas y Andrés Diharasarry. 
 
Explicación sobre la visita de los miembros de la 
Comisión de Cultura, Turismo y Relaciones 
Institucionales del Parlamento de Navarra a la 
cantera de Alkerdi 
El alcalde informa de la visita de un grupo de 
parlamentarios a la cantera de Alkerdi, en la que 
estuvo presente también un miembro de SOS 
Alkerdi. El Ayuntamiento transmitió a los 
parlamentarios su oposición al nuevo modelo de 
explotación (voladuras) 
 
Aclaración sobre la situación del Consorcio 
Turístico de Bertiz 
Tras la disolución del Consorcio Turístico de Bertiz 
por la salida de varios Ayuntamientos, se informa 
de las reuniones que se están manteniendo con 
Cederna para seguir trabajando para impulsar el 
turismo en la zona. El Ayuntamiento muestra su 
disposición a seguir trabajando con el de 
Zugarramurdi y a reforzar lazos con Xareta. 
 
Traslado del recurso de alzada ante el Tribunal 
Administrativo de Navarra número 3602 
Ante el recurso planteado por la empresa Mármoles 
de Baztán contra la resolución del Ayuntamiento 
(que paraliza las voladuras), el Consistorio de 
Urdax ha aportado la documentación necesaria, 
quedando a la espera de la respuesta del TAN. 
 
 
 

 
 
 
 
 

Urdazubi, 2015eko otsailaren 12a 
 
Urdazubiko Osoko Bilkuran 2015eko urtarrilaren 
30ean tratatutako gaiak; horren akta hurrengo 
Osoko Bilkuran onetsiko da. Bertaratutakoak: 
Santiago Villares, Juan Ignacio Arzoz, Juan José 
Suhas eta Itziar Galarregui.  
 
Behin betiko onespena: energia elektrikoa 
merkaturatzeko udal sozietatea -
Comercializadora Urdazubi S.L.- sortzeko 
espedientearena, Elektra Urdazubiren 
espedientea normalizatu eta gero. 
Nafarroako Gobernutik duplizitaterik ez dagoela 
ziurtatzen duen txostena jaso eta gero, energia 
elektrikoa merkaturatuko duen udal sozietatea 
sortzeko espedientea aurkeztu da. Aldeko lau boto 
emanik, sozietate hori sortzeko prozesua abiarazten 
duen espedientea onetsi da, 3.100 euroko kapital 
sozialaz hornitua. Era berean, hiru zinegotzi 
izendatu dira sozietate berriko kontseiluko kide:  
Santiago Villares, Juan José Suhas eta Andrés 
Diharasarry. 
 
Nafarroako Parlamentuko Kulturako, 
Turismoko eta Erakunde Harremanetako 
Batzordeko kideek Urdazubiko Alkerdi 
harrobira egindako bisitaren azalpena 
Alkateak aditzera ematen du parlamentari talde bat 
Alkerdiko harrobira etorri zela bisitan, eta SOS 
Alkerdi elkarteko kide bat ere bertan izan zela. 
Ustiatze-eredu berriarekin (leherketak) ados ez 
dagoela jakinarazi zien Udalak parlamentariei. 
 
Bertizko Turismo Partzuergoaren egoeraren 
gaineko azalpena 
Bertizko Turismo Partzuergoa desegin eta gero 
zenbait udal bertatik atera zirelako, aditzera ematen 
da bilkurak egiten ari direla Cederna elkartearekin, 
eremu horretako turismoa bultzatzen jarraitzeko. 
Udalak adierazi nahi du Zugarramurdiko 
Udalarekin elkarlanean jarraitu nahi duela, bai eta 
Xaretarekin loturak sendotu ere. 
 
Gora jotzeko errekurtsoa –3602 zk.– aurkeztu 
da Nafarroako Administrazio Auzitegian 
Mármoles de Baztán enpresak Udalaren 
ebazpenaren aurka (leherketak geldiaraztekoaren 
aurka) planteatutako errekurtsoa dela kausa, 
Urdazubiko Udalak beharrezkoa den 
dokumentazioa aurkeztu du, eta Nafarroako 
Administrazio Auzitegiaren erantzunaren zain 
dago. 
 



Traslado de la resolución del Tribunal 
Administrativo de Navarra número 3515/2014 
Se informa de que el recurso interpuesto por los 
hermanos Labayen Mascotena sobre las cuentas de 
2013 ha sido inadmitido, dando la razón al 
Ayuntamiento.  
 
Solicitud de una mejor señalización 
El Ayuntamiento solicitará a Obras Públicas la 
colocación de señalizaciones para advertir del paso 
de animales en la carretera NA-4402. 
 
Trámites para la quema de pastos 
El Ayuntamiento enviará una comunicación a los 
domicilios para explicar los nuevos trámites del 
Gobierno de Navarra para las quemas de pastos. 
Los interesados deberán cumplimentar un 
documento del Ayuntamiento antes del 28 de 
febrero. El fin de plazo de las quemas es el 30 de 
abril.  
 
Otros temas 
El Ayuntamiento agradece a la peña Muthiko 
Alaiak y a los participantes por la fiesta del Rey de 
la Faba, además de interesarse por la salud de los 
heridos y felicitar el trabajo de Itziar Galarregui. 
Informa también de la buena marcha de la presencia 
de Urdax en la Feria Fitur y del resultado de la 
última reunión de Xareta. 
 
 
Para ampliar esta información, consultar en el 
Ayuntamiento. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nafarroako Administrazio Auzitegiaren 
3515/2014 ebazpenaren gaineko adierazpena 
Aditzera ematen da ez dela onetsi Labayen 
Mascotena anai-arrebek 2013ko kontuei buruz 
jarritako errekurtsoa, eta auzitegiak Udalari eman 
diola arrazoia.  
 
Seinaleztapena hobetzeko eskaera 
Animaliak pasatzen baitira NA-4402 errepidetik, 
Udalak eskatu eginen dio Herri Lan 
Departamentuari seinaleak jar ditzala. 
 
Larreak erretzeko tramiteak 
Udalak komunikazio bat bidaliko du etxeetara, 
Nafarroako Gobernuak larreak erretzeko ezarri 
dituen tramite berrien nondik norakoak azaltzeko. 
Interesatuek Udalaren dokumentu bat bete beharko 
dute otsailaren 28a baino lehen. Erretzeko epea 
apirilaren 30ean bukatuko da.  
 
Bertze gai batzuk 
Udalak eskerrak ematen dizkie Muthiko Alaiak 
peñari eta parte-hartzaileei Fabaren Erregearen 
festagatik; halaber, Itziar Galarregui bere lanagatik 
zoriondu nahi du Udalak, bai eta zaurituen egoerari 
buruzko interesa agertu ere. Bertzalde, adierazi nahi 
du Urdazubiren presentzia ongi dabilela Fitur 
ferian, eta Xaretarekin egindako azken bilkuraren 
emaitzaren berri eman nahi du. 
 
 
Informazio hori zabaltzeko, jo Udaletxera. 
 
 
 


